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Przewodniczący
Rady Gminy Kwilcz

Martin Halasz

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kwilcz
z prac pomiędzy sesjami

02.07.2024 r. - 29.08.2024 r.

Na podstawie § 33 pkt 4 Statutu Gminy Kwilcz przedstawiam informację Przewodniczącego
Rady Gminy Kwilcz oraz przewodniczących komisji stałych o działaniach podejmowanych
w okresie międzysesyjnym.

02.07.2024 r. Prowadziłem IV Sesję Rady Gminy Kwilcz.

03.07.2024 r.
Rozmawiałem z Panią Radną Moniką Pestką-Lehmann na temat formy
zakomunikowania społeczeństwu, dlaczego opłata za odbiór odpadów
komunalnych została zwiększona i z czego to wynika.

03.07.2024 r.

Mieszkaniec ul. Dworcowej w Kwilczu zwrócił się do mnie z pytaniem,
czy samorząd podjął już jakieś czynności w związku ze złożonym
pismem w sprawie zamontowania spowalniaczy na jezdni,
na ul. Dworcowej w Kwilczu. Zapytałem Pana Sekretarza, na jakim
etapie jest realizacja sprawy.

03.07.2024 r.

Mieszkaniec Kwilcza zwrócił się do mnie z prośbą o zajęcie się sprawą
zalewania ul. Garażowej w Kwilczu i budynków przyległych do ulicy,
po występujących silnych opadach deszczu. Przekazałem informacje
w tej sprawie Urzędowi Gminy.

04.07.2024 r.
Przesłałem informację mieszkańca gminy na adres mailowy konsultacji
nad projektem Strategii Rozwoju Gminy Kwilcz. Otrzymałem ją na pocztę
elektroniczną, jako propozycję, uwagę, do przedmiotowego dokumentu.

04.07.2024 r.
Podpisałem uchwały podjęte na IV Sesji Rady Gminy Kwilcz. Podpisałem
wnioski podjęte na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy
Kwilcz i przekazałem je Panu Wójtowi do realizacji.
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04.07.2024 r.

Rozmawiałem z mieszkanką gminy Kwilcz w sprawie potrzeby
zamontowania oświetlenia ulicznego na ul. Cypriana Kamila Norwida
w Kwilczu. Rozmowa dotyczyła także zapytania, co do stworzenia
możliwości porannego dojazdu uczniów do szkoły w Sierakowie.

04.07.2024 r.

Pani i Pan Wiceprzewodniczący uczestniczyli w spotkaniu
zorganizowanym przez Kwileckie Centrum Kultury i Edukacji oraz
Bibliotekę Publiczną w Kwilczu, z sołtysami i pracownikami
merytorycznymi Urzędu Gminy w Kwilczu, w sprawie przygotowań
do gminnych dożynek zaplanowanych w ramach Dni Ziemi Kwileckiej
2024.

05.07.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Sekretarzem na temat informacji, które będą
publikowane w Informatorze Kwileckim, w kontekście projektu Strategii
Rozwoju Gminy Kwilcz, a także planowanych Dni Ziemi Kwileckiej 2024.
Rozmawialiśmy również na temat stopnia przygotowań do Dni Ziemi
Kwileckiej 2024.

06.07.2024 r.

Wspólnie z Panem Wiceprzewodniczącym Wojciechem Olejnikiem
uczestniczyłem w 30-leciu GKS Rzemieślnik Kwilcz oraz Powiatowych
Zawodach Sportowo-Pożarniczych OSP, które odbyły się w Chrzypsku
Wielkim. Uczestniczyłem również w akcji zbiórki krwi, w Kwilczu.

08.07.2024 r.

Poprosiłem Pana Sekretarza, żeby do kalendarza znajdującego się
na stronie internetowej gminy dodać informacje o kolejnych zebraniach
wiejskich dla sołectw: Kwilcz i Orzeszkowo (zaplanowane na środę
10 lipca br.) oraz o konsultacjach społecznych dot. projektu Strategii
Rozwoju Gminy Kwilcz.

09.07.2024 r.
Poprosiłem Pana Sekretarza do zamieszczenie informacji
podsumowującej Powiatowe Zawody Sportowo-Pożarnicze OSP,
w których jednostki z terenu naszej gminy osiągnęły wysokie miejsca.

10.07.2024 r.
Uczestniczyłem w zebraniu sołeckim Sołectwa Kwilcz, podczas którego
wybrano nowego Sołtysa i Radę Sołecką.

11.07.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem o budowie przedszkola. Zwróciłem
uwagę na sprawę usytuowania nasad do poboru wody
z przeciwpożarowego zbiornika podziemnego w bardzo bliskiej
odległości od płotu.

11.07.2024 r.
Rozmawiałem z Panem Wójtem w sprawie sposobu poinformowania
mieszkańców gminy Kwilcz w zakresie zmian stawek opłat
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

11.07.2024 r.
Przygotowałem materiały informacyjne i kontynuowałem kampanię
informacyjną w mediach społecznościowych dot. trwających konsultacji
społecznych nad projektem uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy
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Kwilcz na lata 2024-2030. Zachęciłem mieszkańców do żywego
zainteresowania sprawą projektu.

12.07.2024 r.

Zapytałem Biuro Rady, czy spłynęły odpowiedzi od Komendanta
Powiatowego Policji w Międzychodzie oraz Komendanta Powiatowego
Państwowej Straż Pożarnej w Międzychodzie w zakresie wyrażenia
zdania/opinii nt proponowanych zapisów projektu Strategii Rozwoju
Gminy Kwilcz na lata 2024-2030.

12.07.2024 r.

Przekazałem Panu Sekretarzowi zdjęcie zarośniętego chodnika
na odcinku Kwilcz-Orzeszkowo. Zdjęcie zamieściła mieszkanka sołectwa
Orzeszkowo, na portalu społecznościowym. Mieszkankę zapytałem,
czy zgłosiła sprawę do urzędu, Pana Sekretarza zapytałem, czy GDDKiA
została poinformowana o zakrzaczeniu. W odpowiedzi usłyszałem,
że prace odkrzaczenia rozpoczęły się już na odcinku Kwilcz-Rozbitek.

13.07.2024 r.

Rozmawiałem z radną Amandą Pyszną na temat wyposażenia członków
samorządowej drużyny podczas planowanego udziału w turnieju
samorządowców w piłkę siatkową z okazji Dni Wędzonej Sielawy
w Chrzypsku Wielkim. Radna zadeklarowała chęć zorganizowania
jednolitych koszulek dla samorządowców.

16.07.2024 r.
Zapytałem Pana Sekretarza, czy w ramach prowadzonych konsultacji
społecznych dot. projektu Strategii Rozwoju Gminy Kwilcz zostały
zgłoszone kolejne uwagi ze strony mieszkańców.

16.07.2024 r.

Rozmawiałem z mieszkańcami ul. Dworcowej, którzy dopytywali
o sprawę zamontowania spowalniaczy na drodze, lustra przy jednej
z posesji. Dodatkowym problemem, który zgłoszono było zalewania drogi
gminnej i posesji znajdujących się najniżej, co prawdopodobnie jest
efektem budowania kolejnych domów usytuowanych wyżej niż grunt oraz
utwardzenia terenu na posesjach. Woda nie ma gdzie odpływać,
to problem melioracji.

17.07.2024 r.
Opracowałem i przesłałem swoje uwagi i propozycje w ramach
konsultacji społecznych do projektu Strategii Rozwoju Gminy Kwilcz
na lata 2024-2030.

18.07.2024 r.
Zapoznałem się z odpowiedzią Wójta Gminy Kwilcz na złożoną
interpelację radnej Moniki Pestki-Lehmann, którą przesłano Radnym
za pośrednictwem poczty elektronicznej.

18.07.2024 r.

Zapoznałem się z artykułem opublikowanym w prasie, który przesłał
Wójtowi, Przewodniczącemu Rady oraz Sekretarzowi Gminy
mieszkaniec gminy. Artykuł dotyczy przemysłowych ferm drobiu
i zagrożeń związanych z prowadzeniem fermy.

18.07.2024 r. Zapoznałem się z protokołem z IV Sesji Rady Gminy Kwilcz.
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18.07.2024 r.

Zapoznałem się z informacją Wójta Gminy Kwilcz, która została
przesłana radnym, dotyczą możliwości wprowadzenia ulgi w opłacie
za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości,
na których zamieszkują mieszkańcy, posiadających Kartę Dużej Rodziny.

18.07.2024 r. Przekazałem Panu Wójtowi zapytanie radnego.

20.07.2024 r.

Przewodniczący Rady wspólnie z chętnymi radnymi reprezentował
samorząd gminny na turnieju piłki siatkowej samorządowców z okazji Dni
Wędzonej Sielawy w Chrzypsku Wielkim. Pan Wiceprzewodniczący wziął
również udział w zawodach - biegach, w Chrzypsku Wielkim.

22.07.2024 r.

Zapytałem Pana Sekretarza, ilu mieszkańców, przedstawicieli podmiotów
i instytucji wzięło udział w konsultacjach społecznych dot. projektu
Strategii Rozwoju Gminy Kwilcz. Otrzymałem informację zwrotną
o dziesięciu osobach.

23.07.2024 r.
Po uwadze przekazanej przez mieszkankę gminy, rozmawiałem z Panem
Sekretarzem na temat wymalowania pasów na wyremontowanej
ul. Nowej.

23.07.2024 r.

Wysłałem Państwu Radnym informację o interwencji fundacji zajmującej
się ratowaniem zwierząt, w sprawie psa (jego stanu zdrowia, bytowania)
na terenie sołectwa Wituchowo. Zapytałem Pana Sekretarza, czy w jakiś
sposób mieszkańcy informowali, dokonali zgłoszenia w tym zakresie
do urzędu gminy. W odpowiedzi usłyszałem, że mieszkańcy nie zgłaszali
do urzędu żadnych problemów.

23.07.2024 r. Przekazałem Panu Wójtowi zapytanie radnego.

24.07.2024 r. Podpisałem zestawienie diet radnych.

24.07.2024 r.

Przekazałem pisma do Komendanta Powiatowego Policji
w Międzychodzie oraz Fundacji WIOZ “Wojewódzki Inspektorat Ochrony
Zwierząt” dot. interwencji fundacji zajmującej się ratowaniem zwierząt,
w sprawie psa ORI-ego z terenu Wituchowa, prosząc o informacje
w sprawie.

24.07.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem na temat budowy oświetlenia na ulicy
Cypriana Kamila Norwida w Kwilczu, na prośbę mieszkańców.
Rozmawiałem również w tej sprawie z radnym Przemysławem
Lehmannem.

24.07.2024 r.
Zapoznałem się z informacją Wojewody Wielkopolskiej w sprawie
stwierdzenia nieważności w części zapisów uchwały podjętej przez Radę
Gminy Kwilcz.

24.07.2024 r.
Pan Przewodniczący Komisji finansowo-gospodarczej przesłał Państwu
Radnym informacje z przypomnieniem, że do końca miesiąca można
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zgłaszać drogi, które zdaniem radnych należałoby ująć w planie
modernizacji dróg na kolejne lata, który właśnie będzie tworzony.

25.07.2024 r.
Poprosiłem Pana Sekretarza o przesłanie regulaminu dot. nadania tytułu
“Zasłużony dla Gminy Kwilcz” oraz “Honorowy Obywatel Gminy Kwilcz”.

25.07.2024 r.

Poprosiłem Pana Sekretarza o techniczne działania i zmiany na stronie
internetowej gminy, w zakładce dot. Rady Gminy Kwilcz, które pozwolą
na bezpośrednie odniesienie się do do zakładek BIP, w których
publikowane są wnioski, zapytania i interpelacje radnych. Chodzi
o uproszczenie możliwości dotarcia mieszkańców do tych informacji.

25.07.2024 r.

Zapoznałem się z Uchwałą Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej
stwierdzająca, że uchwała Rady Gminy Kwilcz z dnia 25 czerwca 2024 r.
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, została podjęta
z naruszeniem przepisów prawa wskazanych w uzasadnieniu.

26.07.2024 r.

Przygotowałem podsumowanie działalności Rady Gminy Kwilcz za okres
maj-lipiec 2024 r. Poprosiłem Pana Sekretarza o zamieszczenie
informacji na stronie internetowej gminy, w zakładkach
dot. sprawozdawczości Rady Gminy Kwilcz. Biuro Rady Gminy Kwilcz
poprosiłem o wydrukowanie materiału i wywieszenie informacji
w gablocie przed budynkiem Urzędu Gminy w Kwilczu oraz na tablicy
ogłoszeń przy głównym wejściu do budynku Urzędu Gminy w Kwilczu.

29.07.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem oraz z kilkoma radnymi na temat pisma
Pani Dyrektor KCKiE w sprawie pomocy przy rozwiązaniu problemu
rezerwacji sali sportowej w Kwilczu oraz pisma w sprawie udzielenia
wsparcia finansowego KCKiE, jako finansowego wkładu własnego
do realizacji projektów z udziałem środków zewnętrznych.

29.07.2024 r.

Zapoznałem się z przesłanymi przez radną Monikę Pestkę-Lehmann
uwagami i propozycjami do informacji zawartych na stronie internetowej
gminy oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, które dot. Rady Gminy
Kwilcz. Przekazałem je Panu Sekretarzowi.

30.07.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Sekretarzem w sprawie możliwości złożenia
przez gminę wniosku do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 2025,
o którym poinformowała Wojewoda Wielkopolska. Jeśli bezpośrednio
gmina nie mogłaby postarać się o wnioski propozycja mogłaby dotyczyć
współpracy z powiatem w celu realizacji przebudowy drogi powiatowej
w Kwilczu - ul. Wyszyńskiego.

30.07.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Sekretarzem w sprawie planowanych nasadzeń
wzdłuż ul. Miłostowskiej - w ramach realizacji zadania przebudowy drogi
powiatowej. Dopytałem również, kiedy mają zacząć się prace na tym
odcinku drogi.
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30.07.2024 r.
Zapoznałem się z projektami uchwał przesłanymi na pocztę
elektroniczną.

31.07.2024 r.

Przesłałem Panu Przewodniczącemu komisji finansowo-gospodarczej
propozycje dróg gminnych, które powinny znaleźć się w tworzonym
planie modernizacji dróg, zaproponowałem również kolejne drogi, które w
mojej ocenie samorząd powinien w najbliższym czasie przejąć
i utwardzić.
Ponadto zaproponowałem ustalić zasady dot. postępowania w zakresie
wniosków mieszkańców gminy o zamontowanie progów zwalniających
na nowo wyremontowanych odcinkach dróg, także na tych, na których
przed remontem były spowalniacze, a po zmodernizowaniu z nich
zrezygnowano.

01.08.2024 r.
Wspólnie z OSP Kwilcz zorganizowałem upamiętnienie 80. rocznicy
wybuchu Powstania Warszawskiego - spotkaliśmy się na Skwerze
Pułkownika Łukasza Cieplińskiego w Kwilczu.

05.08.2024 r.

Przekazałem Panu Sekretarzowi informację o zarośniętym terenie przy
skrzyżowaniu ulic Modrzewiowej i Brzozowej w Kwilczu, prosząc
o uporządkowanie terenu. Mieszkańcy zgłosili również zarastający
chodnik i potrzebę wyczyszczenia go z porośli wzdłuż ulicy Wierzbowej
(odcinek przy paczkomacie) w Kwilczu.

05.08.2024 r.

Zapoznałem się z informacją Regionalnej Obrachunkowej - odpowiedzi
udzielonej na wcześniejsze pismo Wójta Gminy Kwilcz (wniosek
z posiedzenia komisji stałych Rady) w sprawie dotyczącej możliwości
sfinansowania kampanii zachęcającej do segregacji oraz zmniejszenia
ilości odpadów, w tym szczególnie odpadów po produktach
alkoholowych, wraz z elementami profilaktyki antyalkoholowej z wpływów
uzyskanych z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów
alkoholowych.
RIO określiła, że kampania zachęcająca do segregacji oraz zmniejszenia
ilości odpadów w tym szczególnie odpadów po produktach alkoholowych
wraz z elementami profilaktyki antyalkoholowej nie mieści się
w zadaniach określonych w ustawie o wychowaniu w trzeźwości
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi.

07.08.2024 r.

Pani Wiceprzewodnicząca Renata Mizera uczestniczyła w spotkaniu
z Sołtysami, zorganizowanym w Kwileckim Centrum Kultury i Edukacji
w sprawie organizacji dożynek gminnych zaplanowanych w ramach
Dni Ziemi Kwileckiej.

07.08.2024 r.

Radna Monika Pestka-Lehmann zapytała mnie, czy wiadomo coś
w sprawie organizacji uroczystości 15 sierpnia - Święta Wojska
Polskiego. W minionych dniach docierała również do mnie informacja
(do Pani Radnej również), że nie wiadomo, czy uroczystości z okazji
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Święta Wojska Polskiego będa zorganizowane przez samorząd gminny.
Rozmawiałem z Wójtem na ten temat.

12.08.2024 r.

Zapoznałem się z odpowiedzią Fundacji Wielkopolski Inspektorat
Ochrony Zwierząt ws. interwencji w Wituchowie, po której w imieniu
radnych wystosowałem pismo z prośbą o przekazanie informacji
w sprawie. Odpowiedź wraz z pismem przekazano także Wójtowi Gminy
Kwilcz, do wiadomości.

13.08.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem o uroczystościach z okazji Święta
Wojska Polskiego, a raczej braku organizacji upamiętnienia. Wyraziłem
swoje ubolewanie w tej sprawie, podobne zdanie wyrażali niektórzy
radni, którzy dopytywali mnie, dlaczego uroczystości nie zostaną
zorganizowane. W odpowiedzi Pan Wójt wskazał, że do tematu
uroczystości państwowych powrócimy w najbliższym czasie, analizując
kalendarz wydarzeń patriotycznych. Rozmawiałem również z Panem
Wójtem na temat planowanej sesji, projektów uchwał, które będą
przedstawione radnym.

13.08.2024 r.

Przekazałem Państwu Radnym informacje na temat bieżących spraw.
Poinformowałem, że funkcję Zastępcy Wójta Gminy Kwilcz
z dniem 1 września br. rozpocznie pełnić Pan Jędrzej Schubert.
Przekazałem informacje w sprawach organizacyjnych funkcjonowania
Rady i komisji stałych. We wrześniu Komisja samorządowo-oświatowa
mogłaby zająć się jeszcze sprawą zmiany uchwały stypendialnej dla
uczniów szkół, a dla Komisji finansowo-gospodarczej priorytetem
powinno być zestawienie dróg do budowy, modernizacji, remontów.
Urząd gminy informacje na temat obu spraw ma przygotować do końca
sierpnia br.

19.08.2024 r.

Rozmawiałem z Panią Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Kwilcz
w sprawie wyjazdowego posiedzenia Komisji Samorządowo-Oświatowej
do placówek oświatowych, w tym na teren budowy nowego przedszkola
w Kwilczu oraz na temat planu pracy komisji na okres powakacyjny.
Posiedzenie wyjazdowe komisji Pani Przewodnicząca zwołała
na 27 sierpnia 2024 r.

20.08.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Sekretarzem na temat projektów uchwał,
które będa przygotowane na najbliższą Sesję Rady Gminy Kwilcz.
Rozmawialiśmy również na temat aktualnego etapu prac nad projektem
Strategii Rozwoju Gminy Kwilcz na lata 2024-2030. Pan Sekretarz
przekazał informacje, że uwagi do projektu w ramach zakończonych
konsultacji społecznych zostały przesłane do podmiotu opracowującego
strategię. Jednocześnie projekt z pierwotnymi założeniami został również
skierowany do zaopiniowania do podmiotów i instytucji, zgodnie
z procedurą określoną stosownymi przepisami (np. Regionalny
Departament Ochrony Środowiska, Stacja Sanitarno Epidemiologiczna
itp). RDOŚ w odpowiedzi na pismo Gminy przekazał, że samorząd
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gminny jest zobowiązany jeszcze opracować i przedstawić raport
oddziaływania na środowisko działań zaplanowanych i określonych
w projekcie strategii. Gmina jest na etapie zapytań ofertowych,
skierowanych do podmiotów zajmujących się opracowaniem takiego
raportu.

20.08.2024 r.
Poinformowałem Pana Wójta, że Sesja Rady odbędzie się 29 sierpnia
2024 r.

20.08.2024 r.

Zapoznałem się z pismem Komendanta Powiatowego Policji
w Międzychodzie, jako odpowiedzi na moje pismo w sprawie interwencji
Fundacji Wielkopolski Inspektorat Ochrony Zwierząt - interwencja
w Wituchowie (odebranie psa).

22.08.2024 r.
Zwołałem V Sesję Rady Gminy Kwilcz, ustalając proponowany porządek
obrad po zapoznaniu się z projektami uchwał przedłożonymi przez Wójta
Gminy Kwilcz.

22-27.08.2024 r.

Przewodniczący Rady oraz Wiceprzewodniczący Rady wspólnie
z delegacją samorządową uczestniczyli w wyjeździe do partnerskiej
Gminy Ślemień. Uczestniczyliśmy w uroczystości otwarcia nowo
wybudowanego ślemieńskiego przedszkola. Podczas Uroczystej Sesji
Rady Gminy Ślemień, biorąc pod uwagę dotychczasową 20-letnią
współpracę samorządową, tamtejszy organ stanowiący samorządu
podjął uchwałę o kontynuacji partnerstwa z Gminą Kwilcz. Uroczysta
Sesja Rady Gminy Kwilcz, w podobnym przedmiocie sprawy, planowana
jest na jesień br.

27.08.2024 r.

Zapoznałem się z wnioskiem Zarządu Powiatu Międzychodzkiego
o potrzebie zabezpieczenia w budżecie Gminy Kwilcz środków
finansowych na wykonanie przebudowy wodociągu zlokalizowanego
w pasie drogi powiatowej nr 1735 P na odcinku ul. Miłostowskiej
w Kwilczu.

27.08.2024 r

Pani Wiceprzewodnicząca poprowadziła wyjazdowe posiedzenie Komisji
samorządowo-oświatowej, której przedmiotem obrad była wizytacja
wszystkich placówek oświatowych na terenie gminy, w tym budowy
nowego przedszkola.

28.08.2024 r.
Rozmawiałem z Panem Wójtem o organizacji rocznicy wybuchu II wojny
światowej. Uroczystości będa zorganizowane 2 września,
wraz z rozpoczęciem roku szkolnego.

Przewodniczący Rady Gminy Kwilcz
/-/

Martin Halasz
/podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym/

kontakt e-mail: halaszm@kwilcz.pl
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